
Saksprotokoll i utval for kultur, idrett og regional utvikling - 13.02.2018  
 
I samband med RS 12/18 «Svar til PS 156/17 Ymse KIRU 5.12.2017 Spelemidlar til fleirbrukshall» 
kommenterte May Eva Sandvik (H) bruken av fleirbrukshallen i Lindås. Olav Kvinge (H) sette på vegner 
av H fram slikt oversendingsforslag til fylkesrådmannen: 
 

«PS 110/16 i utval for kultur, idrett og regional utvikling: 
Er tildeling av tippe- (spille)midler til kultur og idrettsformål til «Storstova» i Lindås i tråd med 
vilkårene/retningslinjene?» 

 
Røysting  
Kvinge sitt forslag vart  samrøystes vedteke oversendt på vegner av forslagsstillaren utan 
realitetsbehandling.  
 
RS 11 og 13/18 vart tekne til orientering. 
 


